
Preveč neutemeljenega tarnanja
Stahe Zupančič je delegate

seznanil ziistanavljanjem ko-
ordinacijskih odborov sindi-
kata v krajevnih skupnostih.
Ti odbori so sicer ustanovlje-
ni povsod, vendar pa še niso
povsem zaživeli. Ponekod se
celo še vedno ukvarjajo z
vprašanjem ali je član sindi-
kata tudi član socialistične
zveze.

Milan Biber je predlagal,
da bi morali kot vir evidenti-
ranja za delegatske funkcije
imeti zbore stanovalcev v po-
sameznih hišah. Za stano-
vanjske skupnosti, naj bo de-
legacijska baza zbor stanoval-
cev. Opozoril je na težave, s

katerimi se ukvarjajp delegati
in med drugim navedel dva
primera: delegat v skupščini
pokojninskega invalidskega
zavarovanja je odstopil, ker
strokovna služba ni upošteva-
la nobene od njegovih števil-
nih.pripomb. V samoupravni
stanovanjski skupnosti pa je
strokovna služba ZIL označi-
la utemeljene in upravičene
pripombe delegacije KS Aj-

dovščina kot »grob napad na
strokovno službo«.

Iz velike množice evidenti-
ranih kandidatov bomo mora-
li zdaj izbrati najboljše, je me-
nil Ivo Bernard in ob tem po-
udaril, da nas najteže delo na
področju predvolilnih priprav
šele čaka. S slehernim od evi-
dentiranih kandidatov se mo-
ramo namreč osebno pogovo-
riti in dobiti tudi njegov pri-
stanek.

Hilda Herzog je v-svoji raz-
pravi opozorila na neuteme-
ljeno jadikovanje v predvolil-
nih postopkih, ki ga je po nje-
nem mnenju preveč. V KS
Poljane so vse predvolilne

priprave doslej potekale v re-
du in brez posebnih težav.

Neutemeljeno pisanje v
dnevnem časopisju o priredi-
tvah na območju krajevne
skupnosti Stare Ljubljane in
Trg osvoboditve je Marija
Hrastelj odločno zavrnila in
poudarila, da krajani obeh
krajevnih skupnosti nimajo
nič proti prireditvam, pa če-
prav so tnnogi med njimi že

kar precej v letih. Nasprotno,
prebivalci tega predela Ljub-
ljane so vajeni živahnega, dru-
žabnega življenja, želijo si po-
živitev našega mesta, vendar
pa ne želijo prireditev, ki ni-
majo nič skupnega s kulturo
in pravo zabavo.

LeaToičjeopozorila napro-
blem tistih, zlasti starejših ob-
čanov, ki morajo po intenziv-
nem posegu v bolnišnici za-
pustiti bolnice in si preskrbeti
domačo nego. Tisti - in teh je
večina - ki domače nege ni-
majo, najdejo prostor v domo-
vih za starejše občane, ki se
tako spreminjajo v neke vrste

sanatorije in hiralnice, name-
sto da bi bili to dejansko do-
movi, kjer stari ljudje v miru
in zadovoljstvu preživljajo je-
sen svojega življenja. Manjka
vmesni člen med bolnico m
domom in na to bi morali mi-
sliti v prihodnje.

BraneBertonceIjjemenil,da
je zavest našega občana pod-
.laga za uresničevanje zastav-
ljene politike. Po njegovem
mnenju bi morali v poročilu
občinske konference SZDL
bolj oceniti tudi nekatere last-
ne slabosti.

Najtežje delo pri volilnih
pripravah nas šele čaka, je
menila Božena Ostrovršnik,
ko je na kratko ocenjevala
razprave nekaterih delegatov
in tudi samo poročito. Prema-
lo se zavedamo, kaj nam nudi
samo evidentiranje na po-
dročju večje demokratizacije
volilnih postopkov. Poročilo
in volilne priprave so odgo-
vorno delo vseh frontnih de-
lov socialistične zveze, se pra-
vi tako zveze komunistov kot
sindikata, mladine, zveze bor-
cev in drugih. Ne bi bilo prav,
če bi starejše in sposobne lju-
di odrivali od določenih za-
dolžitev, samo zaradi tega, da
naredimo prostor raladim. Sa-
mo mladost in starost skupaj
sta lahko tista sila, ki daje
družbi ustrezen zagon.


